
Србија је веома заинтересована да унапреди односе и сарадњу са Гамбијом
петак, 23. фебруар 2018.

Први потпредседник Владе Републике Србије и министар спољних послова Ивица Дачић
састао се данас са министром иностраних послова Гамбије Усаином Дарбом који борави у
посети Србији.  

Министар Дачић нагласио је да је министар Дарбое први званичник из Гамбије који је
дошао у нашу земљу после много година, те поручио да је Србија веома заинтересована
да обнови односе са земљама са којима је имала добру сарадњу у време Титове
Југославије.

"Наши односи данас нису тако добри и развијени као што су некада били, а нама је
стратешки интерес да их обновимо.
Спремни смо да унапредимо сарадњу у свим сегментима, желимо да у нашу земљу дође
председник Гамбије и, наравно, желимо народу Гамбије што бржи развој."

Он је најавио потписивање протокола о сарадњи између два министарства, који
подразумева сарадњу у различитим областима, али и међусобну подршку на
међународном плану, уз напомену да постоји интерес да се потпише споразум о сарадњи
у областима које су од заједничког интереса.

„Економска сарадња је веома мала, постоји велики простор за повећање робне размене,
те за унапређење сарадње у области пољопривреде, грађевинарства, војне индустрије,
спремни смо да помогнемо у обуци, образовању, путем стипендирања студената из
Гамбије.
Такође, спремни смо да помогнемо да се успостави сарадња у војно-образовној области,
медицини, култури, спорту, борби против организованог криминала, тероризма...", навео
је министар.

Министар Дачић је гамбијском колеги пренео молбу да руководство његове земље још
једном преиспита одлуку о признању једнострано проглашене независности Косова.

„Моја молба и предлог нашим пријатељима из Гамбије био је да још једном преиспитају
одлуку коју су донели бивша власт и бивши председник 2009. године о признању
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једнострано проглашене независности Косова, јер све већи број земаља преиспитује те
одлуке и ја сам изразио наду и нашу жељу да и Гамбија преиспита ту одлуку", изјавио је
министар Дачић.

Нагласио је да је упознао министра Дарбоа с тим шта се дешавало протеклих година и
деценија, те да је реч о једностраном акту који је и даље предмет различитих мишљења и
оспоравања, као и да постоје земље које су признале, али и велики број чланица СБ УН-а
, попут Русије и Кине, те других великих земаља муслиманских, које нису признале
једнострано проглашену независност Косова.

          

{youtube}Vm56c1B0w0k{/youtube}

    
      
Министар иностраних послова Гамбије Усаину Дарбо рекао је да Гамбија, од како има
нову власт, разматра одлуке које је донела претходна влада јер сматра да нису биле
спроведене одговарајуће процедуре.

„Верујемо у уједињене државе, против отцепљења смо, то је једна од одлука претходног
режима, мораћемо да о томе водимо разговоре и верујем да ћемо у блиској будућности
можда бити у могућности да најавимо нешто на задовољство обе стране, али прво морамо
да испоштујемо одређене процедуре", рекао је Дарбо.

Дарбо је захвалио домаћину и нагласио да је осетио љубазност људи из Србије, те да се
осећао "као да је дошао кући" и да верује да односи између Гамбије и Србије могу даље
да јачају, као и да ће то бити у складу са одлукама које ће, нада се, донети у блиској
будућности.

          

{youtube}CkDeYCSxhts{/youtube}
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